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1. Uvod 

 

Na osnovu člana 5 stav 2 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i kontrolu 

postupka privatizacije ("Službeni list Crne Gore", br. 16/07 od 27. 12. 2007. godine ), kojim je 

propisano da Komisija podnosi izvještaj Skupštini o rezultatima praćenja i kontrole 

postupka privatizacije, najmanje jednom godišnje, Komisija za praćenje i kontrolu 

postupka privatizacije 25. saziva Skupštine Crne Gore, sa sjednice održane 7. maja 2014. 

godine, podnosi Skupštini Izvještaj o radu za 2013. godinu.  

  Shodno članu 4 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i kontrolu postupka 

privatizacije, Komisija prati i kontroliše postupak privatizacije: 

 

- praćenjem godišnjih planova privatizacije koje donosi Vlada Crne Gore; 

- praćenjem rada Savjeta za privatizaciju; 

- upoznavanjem javnosti sa procesom privatizacije i procedurama, te drugim 

propisima kojima se omogućava zakonitost, javnost i kontrola privatizacije; 

- razmatranjem prigovora učesnika u postupku privatizacije; 

- razmatranjem informacija, koje obezbjeđuje od nosioca procesa privatizacije 

(Savjet za privatizaciju); 

- predlaganjem propisa i izmjena propisa kojima se ostvaruju principi javnosti i 

transparentnosti privatizacije i kojima se poboljšava procedura i postupak 

privatizacije; 

- iniciranjem rasprave u Skupštini povodom pitanja zakonitosti, javnosti i 

kontrole postupka privatizacije; 

- davanjem preporuka državnim organima, nosiocima procesa privatizacije u 

pogledu obezbjeđenja zakonitosti, javnosti i transparentnosti postupka 

privatizacije; 

- ukazivanjem na povrede zakonistosti i principa javnosti postupka 

privatizacije; 
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- iniciranjem i predlaganjem pokretanja postupka ispitivanja odgovornosti 

institucija, kao i pojedinca zbog povrede zakonitosti i principa javnosti 

postupka privatizacije; 

- razmatranjem predloga za davanje tumačenja zakona iz oblasti privatizacije; 

- vršenjem i drugih poslova kojima se obezbjeđuje praćenje i kontrola postupka 

privatizacije. 

 

  

2. Opšti podaci o radu Komisije u 2013. godini 

 

Članovi Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

Janko Vučinić predsjednik Komisije 

Branko Čavor zamjenik predsjednika Komisije 

Zoran Jelić član Komisije 

Željko Aprcović član Komisije 

prim. dr Izet Bralić član Komisije 

Mladen Bojanić član Komisije 

Veljko Vasiljević član Komisije 

Dragoslav Šćekić1 član Komisije 

  

 

                                                                 
1   Dr Milorad Bakić bio je član Komisije do 23. decembra 2013. godine kada je umjesto njega, Odlukom Skupštine Crne 
Gore broj: 00-74/13-47/1,  izabran Dragoslav Šćekić. 
 

Stručni konsultanti 

Radoš Zečević stručni konsultant 

Marko Popović savjetnik za ekonomska pitanja 
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Prva sjednica Komsije u 2013. godini  održana je 30. januara, na kojoj je odlučeno da se 

odloži usvajanje Plana rada Komisije za narednu sjednicu radi dodatnih konsultacija. Takođe, izbor 

zamjenika je odložen za neku od narednih sjednica. 

Na drugoj sjednici Komisije, održanoj 14. marta 2013. godine, usvojen je Plan rada 

Komisije za 2013. godinu. 

God Mjesec Privatizacija Opština 

2
0
1
3 

Mart HTP ,,Onogošt’’ AD  Nikšić 

April 
HTP ,, Boka’’ AD  Herceg Novi 

,,Marina’’ AD Bar 

Maj 
,,Gornji Ibar’’ AD 

Rožaje 
,,Fabrika mašinskih dijelova’’  

Jun 
,,Lenka ‘’ AD  

Bijelo Polje 
,,Bjelasica Rada’’ AD 

Jul 
Hotel ,,Otrant’’  

Ulcinj 
Hotel ,,Galeb’’  

Septembar 

Hotel ,,Planinka’’  

Žabljak Hotel ,,Jezera’’  

Hotel ,, Žabljak’’  

Oktobar 
,,Jadranski Sajam’’ AD 

Budva 
HTP ,,Budvanska Rivijera’’ AD  

Novembar 
,,Comp Comerc’’ DOO  Nikšić 

,,Šišković Viiso’’ DOO  Spuž 

Decembar ,,Jugopetrol’’ AD  Kotor 

Napomena:  Ukoliko članovi Komisije postignu konsenzus moguće je da dođe do naknadnog uvrštavanja 

privatizacije ,,Kombinat aluminijuma Podgorica’’ u predmetni Plana rada Komisije. 

 

Na petoj sjednici Komisije održanoj 16. septembra 2013. godine za zamjenika 

predsjednika Komsije izabran je gdin Branko Čavor, član Komisije. 

Broj održanih sjednica 11 

Broj održanih sastanaka 5 

Broj razmatranih tačaka dnevnog reda 24 

Učešće na sjednici u skladu sa članom 67 Poslovnika 53 

Broj priloga iz civilnog društva  11 
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3. Razmatrani postupci privatizacije  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Razmatrana privatizacija Broj sjednica Datum  

HTP ,,Onogošt“ AD Nikšić 3 

14. mart  

28. mart  

11. jun  

,,Rudnik mrkog uglja“ AD Berane 1 20. jun  

HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi 2 
18. jul  

29. jul  

,,Marina Bar“ AD Bar 1 16. septembar  

,,Gornji Ibar“ AD Rožaje i 

ŠP AD ,,Rožaje“ AD Rožaje 
1 18. oktobar  

,,Kombinat aluminijuma“ AD Podgorica 1 31. oktobar 

,,Montavar Metalac“ DOO Nikšić 1 11. decembar 

,,Kontejnerski terminal i generalni tereti“ AD Bar 1 16. decembar 
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3.1. Kontrola postupka privatizacije HTP ,,Onogošt“ AD Nikšić 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 2. sjednicu 14. marta, 28. 

marta i 11. juna 2013. godine, koja je bila posvećena kontroli postupka privatizacije HTP 

,,Onogošt“ AD Nikšić. 

Održana su i dva sastanka, 16. jula i 22. jula 2013. godine, na kojima su usaglašeni zaključci 

povodom kontrole postupka privatizacije HTP ,,Onogošt“ AD Nikšić. 

Zaključci broj: 00-63-15/13-31/5 u vezi kontrole postupka privatizacije HTP ,,Onogošt“ AD 

Nikšić usvojeni su 16. septembra 2013. godine, i u skladu sa njima inicijative su upućene 

relevantnim institucijama. 

 

 

 U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2013. 

godinu, druga sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije HTP 

,,Onogošt“ AD Nikšić. 

 Na drugoj sjednici održanoj 14. marta 2013. godine Komisija je dobila informacije o 

privatizaciji HTP ,,Onogošt ‘’ AD Nikšić od predstavnika bivšeg sindikata HTP ,,Onogošt ‘’ 

AD Nikšić Janka Milatovića, predstavnika Udruženja manjinskih akcionara HTP ‚‚Onogošt'' 

AD Nikšić Milana Jaukovića i pomoćnice ministra održivog razvoja i turizma Željke Radak-

Kukavičić. 

 Na prvom nastavku druge sjednice održanom 28. marta 2013. godine Komisija je 

nastavila raspravu o postupku privatizacije HTP „Onogošt“  AD Nikšić, uz učešće u 

raspravi sekretara Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte Vlade Crne Gore Aleksandra 

Tičića, savjetnika u Fondu PiO Stanka Kovačevića, stečajnog upravnika Dragana Smolovića, 

predstavnika bivše sindikalne organizacije HTP „Onogošt“ Janka Milatovića i predstavnika 

manjinskih akcionara HTP „Onogošt“ Milana Jaukovića. Sjednica je prekinuta kako bi se za 

sljedeći nastavak sjednice pokušalo obezbijediti prisustvo vlasnika većinskog kapitala u 

HTP „Onogošt“ Vladana Vujovića i Denisa Mandića. 

Predstavnici vlasnika HLT fonda, Vladan Vujović i Denis Mandić, nijesu se odazvali 

pozivima za prisustvo sjednici Komisije. Vladan Vujović je u pisanoj formi 28. marta 2013. 

godine dostavio članovima Komisije Informaciju u vezi kontrole postupka privatizacije HTP 

,,Onogošt“ AD Nikšić br. 00-63-15/13-16. 
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 Komisija je okončala raspravu povodom kontrole postupka privatizacije HTP 

,,Onogošt” AD Nikšić drugim nastavkom druge sjednice održanom 11. juna 2013. godine, 

uz učešće na sjednici predstavnika radnika i manjinskih akcionara HTP ,,Onogošt’’ AD 

Nikšić, kao i bivšeg zamjenika generalnog direktora HTP ,,Onogošt’’ AD Nikšić Vojislava 

Goranovića. 

Članovi Komisije su održali i dva sastanka, 16. jula i 22. jula 2013. godine, na kojima 

su usaglasili stavove oko zaključaka vezanih za kontrolu postupka privatizacije HTP 

,,Onogošt’’ AD Nikšić. 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je razmotrila i sagledala sve 

okolnosti i činjenice, suprotne stavove predstavnika radnika i manjinskih akcionara s jedne 

strane, i predstavnika vlasnika, HLT fonda, iskazanih u dopisu s druge strane, kao i 

stavove, informacije i činjenice drugih učesnika u radu Komisije u vezi predmetne 

privatizacije.  

Shodno prethodno navedenom, u skladu sa članom 4 Odluke o obrazovanju Komisija 

za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, Komisija je, na sjednici održanoj 16. septembra 

2013. godine, donijela sljedeće 

Z A K LJ U Č K E: 

1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije HTP ,,Onogošt“ AD Nikšić 
urađen u skladu sa tada važećim propisima, ali se kasnije pokazalo da proces nije 
odgovorio ciljevima iz plana privatizacije. 
 

2. Komisija pokreće inicijativu prema nadležnim državnim organima da ispitaju 
poslovanje HTP ,,Onogošt“ AD Nikšić u periodu od berzanske prodaje 2005. 
godine do uvođenja klasičnog stečaja 23. marta 2012. godine. 

 
3. Komisija predlaže stečajnom upravniku i Ministarstvu održivog razvoja i turizma 

da pokrenu rad u objektima, koji su u vlasništvu HTP ,,Onogošt” AD Nikšić, gdje 
je to moguće i finansijski isplativo, a da se prilikom zapošljavanja prioritet da 
bivšim radnicima društva, koji se sada nalaze na Biro-u rada. 
 

4. Komisija će kroz svoj izvještaj upoznati Skupštinu o stavovima i ocjenama ove 
privatizacije. Nakon dobijanja zvanične informacije od strane nadležnih državnih 
organa o ispitivanju poslovanja iz drugog zaključka, razmotriće se mogućnost 
podnošenja inicijative Skupštini za otvaranje rasprave po pitanju privatizacije 
HTP ,,Onogošt” AD Nikšić. 
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Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije postupila je po Zaključcima o 

postupku privatizacije HTP „Onogošt“ AD Nikšić donijetim na śednici održanoj 16. 

septembra 2013. godine, u vezi kontrole postupka privatizacije HTP „Onogošt“ AD Nikšić. 

U skladu sa donijetim Zaključcima obratila se nadležnim državnim organima Vrhovnom 

državnom tužilaštvu i Upravi policije inicirajući ispitivanje poslavanja preduzeća u periodu 

od berzanske prodaje 2005. godine do uvođenja klasičnog stečaja u istom marta 2012. 

godine. 

Komisija je, takođe, podnijela inicijativu Ministarstvu održivog razvoja i turizma i 

stečajnom upravniku u konkretnom stečajnom postupku za pokretanje rada u objektima 

HTP „Onogošt“ AD Nikšić, sa posebnim akcentom na sagledavanju mogućnosti pokretanja 

rada u starom dijelu hotela „Onogošt“ u Nikšiću, naročito Gradske kafane i restorana, kao i 

dijela smještajnih kapaciteta, uz angažovanje bivših radnika društva. 

Komisija je od Vrhovnog državnog tužilaštva dobila odgovor povodom inicijative za  

ispitivanje poslovanja HTP „Onogošt“ AD Nikšić. 
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3.2. Kontrola postupka privatizacije ,,Rudnika mrkog uglja“ AD Berane 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 3. sjednicu, 20. juna 2013. 

godine, posvećenu kontroli postupka privatizacije ,,Rudnika mrkog uglja“ AD Berane. 

Zaključci povodom kontrole postupka privatizacije ,,Rudnika mrkog uglja“ AD Berane, 

usaglašeni su na sastancima održanim 21. i 28. januara 2014. godine, a usvojeni su na 

sjednici održanoj 6. februara 2014. godine. 

U skladu sa donijetim Zaključcima broj: 00-63-15/14-3/5, upućeni su prijedlozi i urgencija 

prema relevantnim institucijama. 

 

 S obzirom na situaciju u kojoj su se nalazili radnici Rudnika, kao i stanje samog Rudnika 

Komisija je na zahtjev rudara održala jednu sjednicu, treću, posvećenu riješavanju problema u 

Rudniku, kroz kontrolu postupka privatizacije toga preduzeća. 

 Sjednici je prethodila posjeta članova Komisije Janka Vučinića, Zorana Jelića, 

Mladena Bojanića, prim. dr Izeta Bralića i Veljka Vasiljevića rudarima u jami Petnjik 

,,Rudnika mrkog uglja“ AD Berane, koji su zbog veoma teške materijalne situacije stupili u 

štrajk glađu, odbijajući da napuste jamu dok se ne ispune njihovi zahtjevi, čime su doveli 

sebe u teško zdravstveno stanje. 

Na trećoj sjednici održanoj 20. juna 2013. godine Komisija je dobila informacije o 

situaciji u ,,Rudniku mrkog uglja‘’ AD Berane, od predstavnika sindikata rudnika Ljuba 

Gledovića i Ratka Došljaka, pomoćnika ministra ekonomije Vladana Dubljevića i pomoćnice 

ministra rada i socijalnog staranja Vesne Simović. Na sjednici Komisije su svi prisutni 

upoznati sa dopisima Ministarstva ekonomije u kojima je, između ostalog, navedeno da je 

Ministarstvo ekonomije održalo više sastanaka sa izvršnim direktorom “Balkan energy-a” 

na kojima je dogovoreno odlaganje plaćanja koncesione naknade za tri mjeseca i deblokada 

njihovog računa kako bi poslodavac, do 21. juna, izmirio zaostale obaveze prema radnicima.  

Komisija se, dakle, upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije 

kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice i, na 

sjednici održanoj 6. februara 2013. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju 

Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka 

privatizacije preduzeća ,,Rudnik mrkog uglja“ AD Berane donijela je sljedeće 
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Z A K LJ U Č K E: 

1. Komisija predlaže nadležnim državnim organima, u najkraćem roku, raskidanje 

kupoprodajnog Ugovora i Ugovora o koncesiji zaključenim sa  kompanijom ,,Balkan 

Energy“ u vlasništvu grčkog koncerna ,,Restis Group“. 

 

2. Komisija predlaže, u najkraćem roku, pronalaženje rješenja od strane Ministarstva 

ekonomije i Ministarstva rada i socijalnog staranja za rješavanje statusa radnika u 

,,Rudnik mrkog uglja“ AD Berane. 

 

U skladu sa donijetim Zaključcima u vezi kontrole postupka privatizacije preduzeća 

,,Rudnik mrkog uglja“ AD Berane, Komisija je predložila Savjetu za privatizaciju i kapitalne 

projekte Vlade Crne Gore, u najkraćem roku, raskidanje kupoprodajnog Ugovora i Ugovora 

o koncesiji zaključenim sa  kompanijom ,,Balkan Energy“ u vlasništvu grčkog koncerna 

,,Restis Group“, kao i pronalaženje rješenja od strane Ministarstva ekonomije i Ministarstva 

rada i socijalnog staranja za rješavanje statusa radnika u ,,Rudnik mrkog uglja“ AD Berane. 

Komisija je, takođe, zbog obustave isporuke električne energije Rudniku, uputila 

Elektroprivredi Crne Gore urgenciju za priključenje na distrubitivnu mrežu ,,Rudnika 

mrkog uglja“ AD Berane. 

Komisija je od Elektroprivrede Crne Gore dobila odgovor na urgenciju za priključenje 

na distrubitivnu mrežu ,,Rudnika mrkog uglja“ AD Berane. 
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3.3. Kontrola postupka privatizacije HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi 

 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je dvije sjednice, 4. sjednicu  

18. jula i 5. sjednicu 29. jula i 16. septembra 2013. godine, posvećene kontroli postupka 

privatizacije HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi. 

Komisija je na osmoj sjednici održanoj 22. oktobra 2013. godine i sastancima održanim 21. i 

28. januara 2014. godine radila na usaglašavanju zaključaka.  

Zaključci broj: 00-63-15/14-3/4 povodom kontrole postupka privatizacije HTP ,,Vektra 

Boka“ AD Herceg Novi usvojeni su na sjednici održanoj 6. februara 2014. godine. 

U skladu sa Zaključcima, upućeni su preporuka, prijedlog i inicijativa prema relevantnim 

institucijama. 

 

U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2013. 

godinu, četvrta i peta sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije 

HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi. 

Na četvrtoj sjednici, koja je bila posvećena kontroli postupka privatizacije HTP 

,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi, održanoj 18. jula 2013. godine Komisija je dobila 

informacije o privatizaciji ovog preduzeća od pomoćnice ministra održivog razvoja i 

turizma Olivere Brajović, člana Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte Branka Vujovića, 

sekretara Sekretarijata za razvojne projekte Nebojše Popovića, predsjednika sindikata HTP 

,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi Vojina Miljanića, predsjednika Sindikalne organizacije HTP 

,,Vektra Boka“AD Herceg Novi Pavla Radovića, koordinatora za održivi razvoj ,,MANS“-a 

Ines Mrdović i odbornika lokalne vlasti u Herceg Novom i predsjednika Komisije za 

praćenje privatizacije i njenog uticaja na socijalni status građana Herceg Novog Obrada 

Gojkovića. 

Na petoj sjednici, takođe posvećenoj kontroli postupka privatizacije HTP ,,Vektra 

Boka“ AD Herceg Novi, održanoj 29. jula i 16. septembra 2013. godine Komisija je dobila 

nove informacije od člana Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte Branka Vujovića, 

sekretara Sekretarijata za razvojne projekte Nebojše Popovića, vlasnika ,,Vektra 

Montenegro“ Dragana Brkovića, predsjednika Odbora direktora HTP ,,Vektra Boka“ AD 
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Herceg Novi Milića Popovića, predsjednika sindikata HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi 

Vojina Miljanića i odbornika lokalne vlasti u Herceg Novom i predsjednika Komisije za 

praćenje privatizacije i njenog uticaja na socijalni status građana Herceg Novog Obrada 

Gojkovića 

Komisija je, nakon što se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz 

dokumentacije kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika 

sjednice, konstatovala da kupac i sadašnji vlasnik HTP „Vektra Boka“ AD Herceg Novi nije 

poštovao najbitnije odredbe kupoprodajnog Ugovora i naknadno potpisanog Aneksa koje se 

odnose na investiciona ulaganja, polaganje bankarskih garancija kao i uplatu sredstava za 

razvoj sporta i komunalne infrastrukture u Herceg Novom, dok sa druge strane nadležni 

državni organi nisu na vrijeme usvojili DUP kojim bi se omogućila izgradnja hotela i nisu 

pristupili rešavanju problema restitucije. 

Shodno tome, a na osnovu člana 4 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije, Komisija je, na sjednici održanoj 6. februara 2014. godine, u 

vezi kontrole postupka privatizacije HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi donijela sljedeće 

Z A K LJ UČ K E: 

1. Komisije je utvrdila da privatizacioni proces nije odgovorio ciljevima iz Plana 

privatizacije. 

 

2. Komisija predlaže nadležnim državnim organima da, u najkraćem roku, raskinu 

Ugovor ili potpišu aneks Ugovora sa kupcem. U slučaju potpisivanja aneksa kojim će 

se omogućiti novi, znatno kraći rok za izvršenje investicionog programa, Komisija 

predlaže da Savjet za privatizaciju razmotri i izmijeni one odbredbe postojećeg 

Ugovora koje nisu u javnom interesu, kao i da kupac dostavi garanciju za dobro 

izvršenje posla. 

3. Komisija je utvrdila da nije na vrijeme određen Kontrolor, koji je trebao da vrši 

nadzor i dostavlja pismene izvještaje o realizaciji investicionog programa kako je to 

utvrđeno tačkama 6.1, 6.2 i 6.3, već je to učinjeno 4. oktobra 2012. godine, a tu 

funkciju do tada vršila je Radna grupa nadležnih ministarstava koja je dostavljala 

izvještaje u 2008, 2010. i 2012. godini. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom 

državnom tužiocu da preispita eventualnu odgovornost potpisnika Ugovora i Savjeta 
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za privatizaciju, kao nadležnih institucija za sprovođenje i realizaciju Ugovora, zbog 

čega od početka nije određen kontrolor. 

4. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužiocu da preispita 

poslovanje HTP „Vektra Boka“ u dijelu koji se odnosi na poštovanje odredbe 5.1.3 

Ugovora kako bi se utvrdilo da li je kupac prodao, odnosno otuđio, imovinu 

preduzeća mimo ovlašćenja koja mu pripadaju kupoprodajnim Ugovorom.  

5. Komisija predlaže menadžmentu HTP „Vektra Boka“ AD Herceg Novi da povede 

računa o socijalnom programu, odnosno isplati zarada i povezivanju radnog staža 

zaposlenima u društvu. 

 

U skladu sa Zaključcima u vezi kontrole postupka privatizacije HTP „Vektra Boka“ AD 

Herceg Novi Komisija je predložila Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da pristupi 

raskidu kupoprodajnog Ugovora ili potpisivanju aneksa sa kompanijom ,,Vektra 

Montenegro”, pokrenula je inicijativu prema Vrhovnom državnom tužiocu da preispita 

eventualnu odgovornost potpisnika Ugovora i Savjeta za privatizaciju kao institucija 

nadležnih za sprovođenje i realizaciju Ugovora, zbog čega od početka nije određen kontrolor i 

da preispita poslovanje HTP „Vektra Boka“ u dijelu koji se odnosi na poštovanje odredbe 

5.1.3 Ugovora. Komisija je, takođe, predložila menadžmentu HTP „Vektra Boka“ AD Herceg 

Novi da povede računa o ispunjenju socijalnog programa. 
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3.4. Kontrola postupka privatizacije ,,Marina Bar“ AD Bar 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije sjednicu posvećenu kontroli 

postupka privatizacije ,,Marina Bar” AD Bar održala je 16. septembra 2013. godine. 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić je u vezi postupka privatizacije ,,Marina Bar” AD Bar 

5.septembra 2013. godine održao sastanak sa predstavnicima grupe građana Bara.   

Zaključci broj: 00-63-15/14-3/6  povodom kontrole postupka privatizacije ,,Marina Bar” AD 

Bar usvojeni su na sjednici održanoj 6. februara 2014. godine, a prethodno su članovi 

Komisije radili na njihovom usaglašavanju na sastancima održanim 21. i 28. januara 2014. 

godine. 

U skladu sa Zaključcima upućeni su prijedlozi, sugestije i inicijative prema relevantnim 

institucijama. 

 

U skladu sa Planom rada Komisije za 2013. godinu usvojenim na drugoj sjednici održanoj 30. 

januara 2013. godine, Komsija je na petoj sjednici razmatrala kontrolu postupka 

privatizacije ,,Marina Bar“ AD Bar. 

Na petoj sjednici održanoj 16. septembra 2013. godine Komisija je dobila informacije 

o privatizaciji ,,Marina Bar” AD Bar od predsjednika Odbora direktora ,,Marina Bar” AD 

Bar Mlađana Marijanovića, izvršnog direktora ,,Marina Bar” AD Bar Tomislava 

Markolovića, predstavnice Ministarstva saobraćaja i pomorstva Snežana Đurković, 

direktora Lučke uprave Mladena Lučića, koordinatorke MANS-a Ines Mrdović, 

predsjednika sindikata radnika ,,Marina Bar” Tatjane Vukčević i predstavnika grupe 

građana Bara Sava Vujoševića i Rada Perovića. 

Komisija je, nakon što se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz 

dokumentacije kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika 

sjednice, na sjednici održanoj 6. februara 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o 

obrazovanju Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole 

postupka privatizacije preduzeća ,,Marina Bar“ AD Bar donijela sljedeće 
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Z  A K LJ U Č K E: 

1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije AD „Marina“ Bar urađen u 

skladu sa tada važećim propisima. 

 

2. Komisije je utvrdila da privatizacioni proces nije odgovorio ciljevima iz Plana 

privatizacije. 

 

3. Komisija je utvrdila da Državna studija lokacije nije usvojena u predviđenom 

roku, a označavala je uslov za početak investicija. S tim u vezi, Komisija 

preporučuje Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da ubuduće ne usvaja 

odluke o privatizaciji društava u situaciji kada nije obezbijeđena sva 

neophodna dokumentacija za izgradnju ili rekonstrukciju, jer na taj način u 

slučaju neispunjenja ugovorenih obaveza, kupac može raskinuti ugovor ili 

pokrenuti sudski postupak protiv države Crne Gore. 

4. Komisija inicira, kod nadležnih organa, preispitivanje učešća, odnosno 

utvrđivanje visine kapitala kojim je Opština Bar doprinijela izgradnji ,,Marina 

Bar“ AD Bar, kao i potrebu uključivanja Opštine Bar u vlasničku strukturu 

ovog preduzeća srazmjerno uloženom kapitalu. 

 

U skladu sa usvojenim Zaključcima povodom kontrole postupka privatizacije 

,,Marina Bar” AD Bar Komisija je uputila preporuku Savjetu za privatizaciju i kapitalne 

projekte Vlade Crne Gore i inicijativu Komisiji za hartije od vrijednosti. 

Komisija je od Komisije za hartije od vrijednosti dobila odgovor u vezi pokrenute 

inicijative. 
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3.5. Kontrola postupka privatizacije ,,Gornji Ibar“ AD Rožaje 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 7. sjednicu, 18. oktobra 

2013. godine,  posvećenu kontroli postupka privatizacije preduzeća ,,Gornji Ibar” AD Rožaje 

i ŠP AD ,,Rožaje” Rožaje. 

Komisija je na sastancima održanim 21. i 28. januara 2014. godine radila na usaglašavanju 

zaključaka.  

Zaključci broj: 00-63-15/14-3/3 povodom kontrole postupka privatizacije ,,Gornji Ibar” AD 

Rožaje i ŠP AD ,,Rožaje” Rožaje usvojeni su na sjednici Komisije održanoj 6. februara 2014. 

godine. 

U skladu sa Zaključcima upućeni su prijedlog, zahtjev i inicijative prema relevantnim 

institucijama. 

 

U skladu sa planom rada Komisije za 2013. godinu usvojenim na drugoj sjednici održanoj 30. 

januara 2013. godine, Komsija je na sedmoj sjednici razmatrala kontrolu postupka 

privatizacije ,,Gornji Ibar” AD Rožaje i ŠP AD ,,Rožaje” Rožaje. 

Na sedmoj sjednici održanoj 18. oktobra 2013. godine Komisija je dobila informacije 

o privatizaciji ,,Gornji Ibar” AD Rožaje i ŠP AD ,,Rožaje” Rožaje od pomoćnika ministra 

poljoprivrede i ruralnog razvoja Adema Fetića, sekretara ministarstva poljoprivrede i 

ruralnog razvoja Branimira Vujačića, stečajnog upravnika Huzeira Nurkovića, predsjednika 

Koordinacionog odbora bivših radnika „Gornji Ibar“ AD Rožaje i ŠP AD „Rožaje“ Rožaje 

Hamda Koraća, predstavnika bivših radnika „Gornji Ibar“ AD Rožaje Fadila Avdića, 

predstavnika bivših radnika ŠP AD „Rožaje“ Rožaje Ismeta Camića, bivših radnika „Gornji 

Ibar“ AD Rožaje i ŠP AD „Rožaje“ Rožaje Hajrana Murića i Nadžiba Kalača, i koodrinatora 

za održivi razvoj MANS-a Ines Mrdović.  

Komisija je, nakon što se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz 

dokumentacije kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika 

sjednice, a na sjednici održanoj 6. februara 2014. godine,  na osnovu člana 4 Oduke o 

obrazovanju Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole 

postupka privatizacije preduzeća ,,Gornji Ibar“ AD Rožaje i ŠPAD ,,Rožaje“ Rožaje, donijela 

sljedeće 
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Z A K LJ U Č K E: 

1. Komisija pokreće inicijativu prema Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da 

uvrsti preduzeće ,,Gornji Ibar“ AD Rožaje i ŠPAD ,,Rožaje“ Rožaje u Plan 

privatizacije za 2014. godinu. 

2. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužiocu da preispita način 

vođenja stečajnog postupka od 2003. godine do danas u preduzeću ,,Gornji Ibar“ AD 

Rožaje i ŠPAD ,,Rožaje“ Rožaje, posebno u dijelu raspolaganja imovinom. 

3. Komisija pokreće inicijativu prema Ministarstu poljoprivrede i ruralnog razvoja kao 

resornom ministarstvu, i Ministarstvu finansija kao vlasniku, da omoguće 

organizovanje i pokretanje proizvodnje u pojedinim segmentima preduzeća gdje je to 

realno moguće. 

4. Komisija pokreće inicijativu prema nadležnim državnim organima da ispune 

zaostale  obaveze, koje se odnose na neisplaćeni dio otpremnina, prema 88 bivših 

radnika  ŠPAD „Rožaje“ Rožaje. 

5. Komisija predlaže da nadležni organi preispitaju vlasničku strukturu ,,Gornji Ibar“ 

AD Rožaje, s obzirom da su radnici godinama izdvajali dio svojih zarada radi 

izgradnje i širenja prozvodnih pogona navedenog preduzeća. 

6. Komisija će se obratiti nadležnom sudu u cilju dobijanja informacija u kojoj fazi se 

nalazi postupak u vezi rješavanja spora oko vlasništva nad zemljištem ,,Gornji Ibar“ 

AD Rožaje, zbog važnosti rješavanja istog, s obzirom da je neriješeno pitanje 

vlasništva nad zemljištem „Gornji Ibar“ AD Rožaje glavna prepreka za njegovu 

privatizaciju. 

7. Komisija predlaže nadležnim državnim organima da nastave proces objedinjavanja 

sektora šumarstva i drvne industrije, uvođenje zakonskih mjera za destimulaciju 

izvoza sirovina, kao i podsticajnih mjera za finalne proizvođače u oblasti 

drvoprerade, što bi ubrzalo razvoj drvoprerade i omogućilo otvaranje novih radnih 

mjesta na sjeveru Crne Gore. 

 

Komisija je u skladu sa usvojenim Zaključcima u vezi kontrole postupka privatizacije 

preduzeća  „Gornji Ibar“ AD Rožaje i ŠP AD „Rožaje“ Rožaje uputila inicijativu Savjetu za 

privatizaciju i kapitalne projekte da uvrsti preduzeća ,,Gornji Ibar” AD Rožaje i ŠP AD 

,,Rožaje” Rožaje u Plan privatizacije za 2014. godinu, kako bi se preduzeća učinila 

pristupačnim potencijalnim investitorima. 

Komisija je, takođe, podnijela inicijativu Ministarstvu poljoprivrede i ruralnog 

razvoja kao resornom ministarstvu da, u saradnji sa Ministarstvom finansija kao vlasnikom 
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fabrika, omogući organizovanje i pokretanje proizvodnje u pojednim segmentima 

preduzeća ,,Gornji Ibar” AD Rožaje i ŠP AD ,,Rožaje” Rožaje, gdje je to realno moguće i 

ujedno predlažila da se nastavi proces objedinjavanja sektora šumarstva i drvne industrije, 

kao i uvođenje zakonskih mjera za destimulaciju izvoza sirovina i podsticajnih mjera za 

finalne proizvođače u oblasti drvoprerade. 

Komisija je pokrenula i inicijativu prema Ministarstvu rada i socijalnog staranja da 

ispune zaostale obaveze koje se odnose na neisplaćeni dio otpremnina prema 88 bivših 

radnika  ŠPAD „Rožaje“ Rožaje. 

Komisija je uputila inicijativu prema Vrhovnom državnom tužiocu da preispita način 

vođenja stečajnog postupka od 2003. godine do danas u preduzeću ,,Gornji Ibar“ AD Rožaje 

i ŠPAD ,,Rožaje“ Rožaje, posebno u dijelu raspolaganja imovinom. 

Komisija je predložila Komisiji za hartije od vrijednosti da preispita vlasničku 

strukturu preduzeća ,,Gornji Ibar“ AD Rožaje, a od  Upravnog suda je tražila informaciju o 

u kojoj fazi se nalazi postupak po tužbi Opštine Rožaje u vezi rješavanja spora oko 

vlasništva nad zemljištem ,,Gornji Ibar“ AD Rožaje. 

Komisija je od predsjednika Upravnog suda dobila odgovor na podneseni zahtjev za 

dostavljanje informacije. 
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3.6. Kontrola postupka privatizacije ,,Kombinat aluminijuma Podgorica“ AD  

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je  9.  sjednicu, 31. oktobra 

2013. godine, posvećenu situaciji u Kombinatu aluminijuma Podgorica. 

 

Planom rada Komisije za 2013. godinu predviđena je mogućnost naknadnog uvrštavanja 

privatizacije ,Kombinata aluminijuma Podgorica u Plana rada Komisije, ukoliko članovi Komisije 

postignu konsenzus. Na osmoj sjednici održanoj 22. oktobra 2013. godine Komisija je odlučila da 

održi sjednicu posvećenu situaciji u tom preduzeću.  

Shodno tome, deveta sjednica Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije bila je 

posvećena stečajnom postupku i bankrotu u Kombinatu aluminijuma Podgorica. 

Na devetoj sjednici održanoj 31. oktobra 2013. godine Komisija je dobila informacije 

o aktuelnoj situaciji u tom preduzeću, namjerama Vlade Crne Gore kao i ciljevima prodaje 

imovine toga preduzeća od stečajnog upravnika u KAP-u Veselina Perišića, rukovodioca 

koordinacionog tima KAP-a Nebojše Dožića, predsjednice Sindikata KAP-a Sandre 

Obradović, predsjednika Sindikata Aluminijuma u KAP-u Rada Krivokapića i poslanika 

Andrije Mandića, kao predsjednika Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

24. saziva Skupštine Crne Gore.  
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3.7. Kontrola postupka privatizacije ,,Montavar Metalac“ AD Nikšić  

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 10. sjednicu, 11. decembra 

2013. godine, posvećenu kontroli postupka privatizacije ,,Montavar Metalac” AD Nikšić. 

 

Iako planom rada Komisije za 2013. godinu nije predviđeno ispitivanje postupka privatizacije 

,,Montavar Metalac“ AD Nikšić, na zahtjev radnika preduzeća, uzimajući u obzir tešku materijalnu 

situaciju radnika i najave štrajka, Komisija je uvrstila ispitivanje postupka privatizacije tog 

preduzeća u svoje aktivnosti. 

Na desetoj sjednici održanoj 11. decembra 2013. godine Komisija je dobila 

informacije o aktuelnoj situaciji u tom preduzeću od predstavnika štrajkačkog odbora 

preduzeća ,,Montavar Metalac” DOO Nikšić  Mitra Čurovića, Biljane Goranović i Radisava 

Jaukovića. 

Sjednica je nakon kratke rasprave i izlaganja predstavnika štrajkačkog odbora 

prekinuta, kako bi se za njen nastavak pokušalo obezbjediti prisustvo predstavnika 

resornog ministarstva Vlade Crne Gore, predstavnika Investiciono-razvojnog fonda Crne 

Gore AD i predstavnika vlasnika. 
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3.8. Kontrola postupka privatizacije ,,Kontejnerski terminal i generalni tereti“ AD Bar 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 11. sjednicu, 16. decembra 

2013. godine, posvećenu praćenju postupka privatizacije ,,Kontejnerski terminal i generalni 

tereti” AD Bar. 

Postupak privatizacije preduzeća ,,Kontejnerski terminal i generalni tereti” AD Bar Komisija 

je razmatrala na Inicijativu člana Komisije Mladena Bojanića, koja je usvojena na 6. sjednici 

Komisije održanoj 16. septembra 2013. godine. 

 

Iako Planom rada Komisije za 2013. godinu nije predviđeno ispitivanje postupka privatizacije 

,,Kontejnerski terminal i generalni tereti“ AD Bar, zbog aktivnosti Savjeta za privatizaciju i 

kapitalne projekte u pravcu privatizacije preduzeća, a na Inicijativu člana Komisije Mladena 

Bojanića, Komisija je održala 16. decembra 2013. godine sjednicu posvećenu dobijanju infarmacija o 

procesu privatizacije, potrebi njenog sprovođenja, odnosno praćenju postupka privatizacije preduzeća 

,,Kontejnerski terminal i generalni tereti“ AD Bar. 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić je, 26. novembra 2013. godine, prilikom obilaska 

preduzeća u Baru razgovarao sa članovima menadžmenta, izvršnim direktorom Andrijom 

Radusinovićem i sa predstavnicima sindikalne organizacije. 

Na jedanaestoj sjednici održanoj 16. decembra 2013. godine Komisija je postupak 

privatizacije „Kontejnerski terminal i generalni tereti“ AD Bar razmotrila i sagledala na 

osnovu dokumentacije koja joj je dostavljena od Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte 

Vlade Crne Gore i na osnovu stavova, informacija i činjenica iznesenih na sjednici od strane 

ministara saobraćaja i pomorstva Ivana Brajovića, u ime Savjeta za privatizaciju i kapitalne 

projekte od predsjednika Tenderske komisije za privatizaciju Branka Vujovića i sekretara 

Tenderske komisije za privatizaciju Ivane Šarančević Jovićević, direktora Lučke uprave Crne 

Gore Mladena Lučića, odbornika SO Bar Sava Vujoševića i Emila Durakovića, 

koordinatorke za održivi razvoj MANS-a Ines Mrdović i  predstavnika Sindikalne 

organizacije zaposlenih AD KTGT Bar Zorana Tajića. 

 Nakon održane rasprave, Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je 

Skupštini Crne Gore podnijela Izvještaj o praćenju postupka privatizacije preduzeća 

„Kontejnerski terminal i generalni tereti“ AD Bar. 
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4. Ostale aktivnosti Komisije  

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije u 2013. godini održala je 5 sastanaka i 

realizovala dvije radne posjete. 

 

Radna posjeta 

Delegacija Komisije koju su činili  predsjednik Komisije Janko Vučinić i članovi Komisije 

Zoran Jelić, prim. dr Izet Bralić, Veljko Vasiljević, Mladen Bojanić i stručni konsultant Radoš 

Zečević 13. juna 2013. godine posjetili su rudare „Rudnika mrkog uglja“ u Beranama koji su 

bili u štrajku zatvoreni u jami. 

Sastanak  

Predsjednik i članovi Komisije su, 16. jula i 22. jula 2013. godine, održali dva sastanka u 

vezi usaglašavanja stavova Komisije oko zaključaka vezanih za postupak privatizacije HTP 

„Onogošt“ AD Nikšić. 

Sastanak  

Predsjednik Komisije Janko Vučinić, 5. septembra 2013. godine, sastao se sa 

predstavnicima grupe građana Bara Savom Vujoševićem, Pavlom Đakovićem i Ivicom 

Lekavski na kojem je razgovarano o postupku privatizacije „Marina Bar“ AD Bar. 

Sastanak  

Predsjednik i članovi Komisije održali su, 16. oktobra 2013. godine, sastanak u vezi 

usaglašavanja stavova Komisije oko zaključaka vezanih za kontrolu postupka privatizacije 

HTP „Vektra Boka“ AD Herceg Novi.  

Sastanak 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić i zamjenik predsjednika Branko Čavor održali su, 5. 

novembra 2013. godine, sastanak sa predstavnicima bivših radnika i povjerioca preduzeća 

EI ,,Obod“ AD Cetinje, Đurom Đonovićem, Radislavom Vujovićem i Vukašinom 
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Đurovićem, na kojem su razgovarali o njihovom zahtjevu za ispitivanje postupka 

privatizacije tog preduzeće. 

Radna posjeta 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić je, na poziv odbornika SO Bar, 26. novembra 2013. 

godine, obišao preduzeće “Kontejnerski terminali i generalni tereti” AD Bar u Baru i 

razgovarao sa članovima menadžmenta, izvršnim direktorom Andrijom Radusinovićem i sa 

predstavnicima sindikalne organizacije u vezi aktuelne situacije i  predstojeće privatizacije 

preduzeća. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PREDSJEDNIK KOMISIJE 

                                                                                                               Janko Vučinić 


